
 

 

УЖГОРОДСЬКА МІСЬКА РАДА 

               _____  сесія    VI _  скликання  
  
 

Р І Ш Е Н Н Я    ПРОЕКТ №  
 
_________________                      м. Ужгород                                       
 
Про звернення 
 
 Відповідно до ст. 26 Закону України "Про місцеве самоврядування в 
Україні" 
 

міська рада   ВИРІШИЛА: 
 

 Схвалити текст звернення депутатів Ужгородської міської ради VI 
скликання  до міністра інфраструктури України Бурбак М.Ю (додається) 
 
 
 
Секретар ради                                                                                           В.І. Щадей 
 
 
 

 



Міністру інфраструктури України  
 Бурбаку М.Ю.  

пр. Перемоги 14, м. Київ, 01135  
 
 
 

Шановний Максиме Юрійовичу!  

    
 
   Ужгородська дитяча залізниця є одним із найпривабливіших туристичних 
об’єктів нашого міста.  Шістдесят років, з 1947  до кінця 2007 року ужгородці 
та гості міста мали можливість з історичного центру  проїхатися  Ботанічною 
набережною до парку Масарика і повернутися  в центр Ужгорода. 
       Дитяча залізниця  працювала не тільки як атракціон для дозвілля, а і як 
профорієнтаційний гурток юних залізничників – школярі в період навчального 
року опановували теоретичний курс роботи на залізниці, під час літніх канікул 
– практичний. 
  У 2013 році Ужгородська міська рада прийняла рішення про взяття цього 
об’єкта на баланс міста для її подальшої  реконструкції та відновлення (копія  
рішення № 946 XVII сесії міської ради VI скликання від 18 червня 2013 року 
додається/. 

 У травні 2014 року  «Укрзалізниця» оголосила про початок роботи дитячої 
залізниці у Києві, Харкові, Дніпропетровську, Донецьку, Львові, Запоріжжі, 
Рівному та Луцьку. Натомість Ужгородська дитяча залізниця не працює та 
занепадає вже котрий рік поспіль. 

 Керівництво міської ради неодноразово зверталось у Департамент 
державної політики в галузі залізничного транспорту із проханням розглянути 
питання передачі на баланс міста дитячої залізниці,  але, на жаль, відповіді 
отримано не було. Питання залишається невирішеним, що, у свою чергу, 
унеможливлює реконструкцію та  функціонування зазначеного об’єкта.  

З огляду на вищевикладене, ми, депутати Ужгородської міської ради, 
просимо  Вашого сприяння у вирішенні  питання передачі Ужгородської 
дитячої залізниці на баланс міста.  
 
 
 
Схвалено 
рішення _____ сесії 
міської ради VI скликання 
від ____ № _____________  
 


